
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

   Θεσσαλονίκη, 09/03/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Υλοποίηση της σύνδεσης Θεσσαλίας – Στερεάς, μέσω της 

Παραμεγδόβιας Οδού» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Στις συζητήσεις έμεινε ένα μεγάλο έργο, το οποίο αποτελούσε όνειρο του Χαρίλαου 
Τρικούπη, ο Παραμεγδόβιος δρόμος. Στόχος του έργου ήταν να ενώσει την Δυτική 
Ελλάδα με την Θεσσαλία. Αξίζει να σημειωθεί ότι, όλοι οι δρόμοι σύνδεσης της 
Ευρυτανίας με την Καρδίτσα είναι σε τμήματά τους χωματόδρομοι, γεγονός που καθιστά 
δυσχερή και συχνά αδύνατη την επικοινωνία των κατοίκων των δύο νομών, παρόλο 
που είναι δίπλα. Η ένωση της Θεσσαλίας με την Δυτική Ελλάδα, μέσω του 
Παραμεγδόβιου, δυστυχώς, ακόμα παραμένει όνειρο, αν και έχουν διατεθεί πάνω από 5 
εκατομμύρια ευρώ για μελέτες. Η συνεργασία των δύο Περιφερειών είναι επιβεβλημένη 
για να γίνει πραγματικότητα το σημαντικότερο έργο για τον Δήμο Αγράφων και την 
Ευρυτανία, γενικότερα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Προτίθεσθε να επισπεύσετε τις διαδικασίες, ώστε να μπει σε τροχιά υλοποίησης η 
σύνδεση Θεσσαλίας – Στερεάς, μέσω της Παραμεγδόβιας Οδού; 
 
2. Με δεδομένη την ανάγκη συνεργασίας των δύο ανωτέρω Περιφερειών, για να γίνει 
πραγματικότητα το σημαντικότερο έργο για το Δήμο Αγράφων και την Ευρυτανία 
γενικότερα, προτίθεσθε να επισπεύσετε τη συνάντηση όλων των θεσμικών φορέων που 
εμπλέκονται για να συζητηθεί συνολικά το ανωτέρω έργο και στη συνέχεια, να 
δεσμεύσετε  τα απαραίτητα κονδύλια για την άμεση έναρξη κατασκευής του; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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